
zpráva o činnosti včelařú z Hruboskalska

Za období od.5.9.2020 do 26.6.2021

V uPlYnulém období jsme se nemohli kvůli pandemickým opatřením fyzicky scházet.
Tak jsme uspořádali dvě videokonference přes SKypE. 24,2,2021 a17.3,2021

První se zúČastnil host Jiří Volf, který nás informoval o možnosti léčení přípravkem
EKOPOL. Dále v diskusi jsme probrali možné příčiny úhynů včelstev. Konstatovali
jsme, Že ÚhYny vČelstev u jednotlivých včelařů jsou rozdílné. Pravděpodobné příčiny
jsme vYhodnotili přemnoŽení kleštíka, reinvaze kleštíka v podzimním období a vliv
umístění stanoviště.

Na druhé videokonferenci přítel Janeček uvedl filmovou ukázkujeho chovu, Dále jsem
informoval o výsledku rozboru měli a opatření z toho plynoucí.

V diskusi jsme se informovali o stavech včelstev, o možnosti přikrmování, o velice
důležitém přísunu vody pro včelstva a možnosti použití napáječek.

Z diskusí vYPlYnulo Že zimní ztráty se pohybovaly v rozmezí 10 - B0%, rozdílné na
jednotlivých stanovištích.

LetoŠní jaro bylo velice houpavé, teplé dny se střídaly s velice chladnými, což se
Projevilo v rozvoji vČelstev na něktenich stanovištích. Včely se rozvíjely velice pomalu
a nebyly připraveny na snůšku z ovocných stromů.

SPecielní dotované krmivo pro hruboskalské včelaře bylo zajištěno pro výdej
v Turnově, tuto možnost využilo pět včelařů.

Zprávu vypracoval Tobiška Josef
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V Sedmihorkách 26,6.2021


